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Årsmelding for 2022  
 

Styret har bestått av: 
Leder   Berit Solem  
Nestleder  Berit Ingeborg By  
Kasserer  John Ivar Evjen  
Sekretær  Marita Hammervik-Owen  
Studiekontakt  Atle Olav Sognli  
Styremedlemmer Marit Johanne Togstad  

Karin Leknes Røttereng  
Varamedlemmer  1. Ole Andreas Opphaug  

2. Kjersti Lund Olsen  
3. Astrid Ustad  

 
Revisorer Elisabeth Opphaug  

Kjell A. Solem 

Årsmøtet i Orkanger Aktivum 
Representanter Berit Solem  

Berit Ingeborg By 
Vararepresentant Atle Olav Sognli 

Valgkomite (Oppnevnt av styret) 
Medlemmer  Kjersti Lund Olsen 

Berit Ingeborg By  
 

VÅRE AKTIVITETER 
 
Møter 
Årsmøtet blei avholdt i OIFs sitt klubbhus den 10. februar 2022 med syv av våre medlemmer til 
stede.  
 
Det har i løpet av kalenderåret blitt avholdt fem styremøter og fire medlemsmøter.  
Tema på våre møter har vært aktuelle politiske saker, nominasjon til kommunevalg og innspill til 
partiprogram for kommunevalget høsten 2023.  
 
Arealplan og sentrumsutvikling er viktige saker for oss, hvor vi har spilt inn våre tanker til 
kommunepartiet. Utfordringer knyttet til spredt handel, fortetning kontra bevaring av identitet 
vært tema og tiltak for å skape et levende sentrum. Ønsket om at en fortetning innenfor dagens 
sentrumskjerne må ivareta identitet og etablerte bomiljø blei spilt inn fra oss til 
kommunestyregruppa.  
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For årsmøtet i kommunepartiet i 2022 fremma vi forslag om at man igjennom arealplan måtte 
sikre tomt ny Orkanger ungdomsskole i nærhet til Orklandbadet og Orklahallen. I forslaget pekte vi 
også på at Orkanger Barneskole er et historisk bygg, som det er viktig å bevare.   
Vi fremma også forslag om at man måtte se på muligheten for å styrke fondet for tilskudd til 
bevaring av bevaringsverdige bygg, samt å øke maksimal satsen for tildeling. Begge forslagene fikk 
vi tilslutning til. 
 
Vi hadde et eget møte på programkomiteens programutkast og sendte inn og fremmet flere forslag 
til programmøtet i kommunepartiet.  
 

1.mai 
Vår tradisjonelle 1.mai-frokost ble gjennomført igjen dette året i samarbeid med Orkla Arbeiderlag, 
etter at det i to år ikke har vært gjennomførbart på grunn av Covid-19 og smittesituasjonen. Norsk 
Folkehjelp fikk overskuddet fra denne på kr. 3 500,-. 
 
I samarbeid med resten av Orkland Ap og representanter fra Rødt og Sosialistisk Venstreparti fikk vi 
også markert 1.mai igjen med egen markering i Orkland Rådhus. Her var Mona Berger (SV), 
varaordføreren i Trondheim hovedtaler, Hanne Moe Bjørnbet (AP) holdt appell, Orkdal Janitsjar 
bidro med flott musikk, vi fikk igjen synge de tradisjonelle arbeidersangene våre i fellesskap og 
denne samlingen ble ledet av Marita Hammervik-Owen.  
 
Til slutt gikk 1.mai-toget fra Orkland Rådhus gjennom Orkdalsveien, ned mot Den gode hyrdes 
kapell hvor Thomas Eggan, fagforeningsrepresentant ved Elkem Thamshavn holdt appell ved De 
russiske soldaters grav og bekranset denne.  

Representasjon 
Fylkesa rsmøtet i Trøndelag Arbeiderparti 
Marita Hammervik-Owen og Berit Solem var med årsmøtedelegasjon fra Orkland Ap. 

Medlemmer 
Orkanger Arbeidersamfunn hadde 65 aktive medlemmer pr. 13.02.2023. 
 
 
Orkanger 13.02.2023 
Styret i Orkanger Arbeidersamfunn 


